
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha v Martine  

 

konaného dňa 11.03.2024 o 16.00 hod 

 

počet prítomných členov: 10 

počet neprítomných členov: 6 

z toho ospravedlnení: 3 

 

Výbor RZ bol 10  prítomnými členmi uznášania schopný.  

 

hostia:     PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy  

                Silvia Pálffyová – hospodárka RZ  

 

Program:  

1. Otvorenie a informácie predsedníčky RZ  

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Diskusia  

4. Uznesenie  

5. Záver  
 

Rokovanie:  

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ  

     Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých členov 

výboru RZ, oboznámila členov s dlhodobou PN pani Zifčákovej. Informovala členov RZ 

o žiadostiach od pedagógov na finančný príspevok z RZ.  

 

1. Žiadosť: Ing. Sajková - prírodovedné predmety Škola objaWOW - nákup surovín, 

kvasnice, mlieko, múka...  suma 60,-€/ jednohlasne schválené 

 

2. Žiadosť:    Mgr. Takácsová - atletické tretry  cca 200,-€/ jednohlasne schválené 

 

3. Žiadosť:  Mgr. Šomodíková – ateliér na vyučovanie výchovných predmetov –

maliarske stojany  500,-€/ jednohlasne schválené 

 

4. Žiadosť: Mgr. Tomagová - projekt v rámci výzvy Zelený fond - Gymleťáckym 

chodníkom do prírody. Z fondu škola získala 8.000,-€ . Spoluúčasť 5% v sume 400,-€ 

- nákup materiálu pod záhradný domček (dlažba,štrk)/ schválené 9 členmi, 1 sa zdržal 

hlasovania  

 

Riaditeľka školy každú žiadosť bližšie vysvetlila a objasnila dôvody žiadania o finančný 

príspevok. Členovia sa informovali o finančnom zostatku na účte a na základe danej 

informácie sa žiadosti schválili. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 

 Riaditeľka školy poskytla základné informácie týkajúce sa organizačného zabezpečenia 

vyučovania. Informovala, že RZ dňa 14.03.2024 bude väčšinou online v čase od 16.00 - 

16.30, potom bude nasledovať online konzultačné RZ v čase 16.30 – 17.30 hod. 



Riaditeľka školy oboznámila členov o úspechov školy v rámci Slovenska. Škola sa umiestnila 

na 6. mieste medzi gymnáziami v SR. V Žilinskom kraji sa škola umiestnila na 1.mieste.  

 

- informovala o projekte kúrenia, ktoré nakoniec celé financoval Žilinský samosprávny kraj 

- o projekte na súťaž ZAMAT/ okresná matematická súťaž  

- o projekte na oddychovú zónu v škole/ projekt ŽSK 

- požiadala o informovanie rodičov o 2 % z daní  

- informovala o aktivitách počas maturitného týždňa a Testovania 9 

- informovala o poslednom RZ – 16.5.2024 za účasti žiakov triedy – prezentácia projektov 

- poskytla informácie o školskej psychologičke Gabriele Stachovej – ak je to potrebné, môžu 

ju rodičia kontaktovať prostredníctvom Edupage 

- posledný májový týždeň sa bude konať pre záujemcov z radov rodičov v škole podujatie 

s názvom MEDIÁLNA GRAMOTNOSŤ A KRITICKÉ MYSLENIE  - nástrahy sociálnych 

sietí – z pedagogického, psychologického a zdravotného hľadiska 

- poďakovala rodičom, ktorí sa zapojili do programu Škola života a oboznámili žiakov 

formou prednášky alebo exkurzie s ich prácou a zamestnaním  

 

K bodu č.3: Diskusia 

Diskusia sa priebežne viedla k jednotlivým bodom programu. 

p. Pšenka – poďakoval pani riaditeľke, že si škola stále drží vysokú vzdelávaciu úroveň a drží 

sa na popredných priečkach v rebríčku škôl 

p. Slabejová - sa informovala o forme nadchádzajúceho rodičovského združenia 

 

K bodu č.4: Uznesenie 

 

Výbor RZ berie na vedomie: 

- informácie riaditeľky školy  

 

Výbor RZ ukladá: 

- triednym dôverníkom informovať rodičov triedy o 2 % a o podujatiach v škole 

 

Výbor RZ schvaľuje: 

- finančné príspevky na základe predložených žiadostí učiteľov 

 

K bodu č.5: Záver 

Predsedníčka  RZ ukončila rokovanie a poďakovala členom za účasť. 

 

 

V Martine dňa 11.03.2024 

 

Zapísala: Ing.arch. K.Jelínková, predsedníčka RZ 


